

**Book Reviews/Comptes rendus**

- M. Charpentier. *Vieillir en milieu d'hébergement: le regard des résidents*. Québec: Presses de l'Université du Québec, 2007  
*Compte rendu préparée par Mélanie Levasseur et Lucie Richard* 399
- Lois Snyder (Ed.). *Complementary and Alternative Medicine: Ethics, the Patient, and the Physician*. Totowa, NJ: Humana Press, 2007  
*Reviewed by Kristine Votova* 400
- Norah Keating (Ed.). *Rural Ageing: A Good Place to Grow Old?* Bristol, UK: The Policy Press, 2008  
*Reviewed by Mark Skinner* 402
- Robert C. Atchley. *Spirituality and Aging*. Baltimore, MD: The Johns Hopkins Press, 2009  
*Reviewed by Holly Nelson-Becker* 404
- Contents of Volume 28 / Contenu du volume 28** 407
- Index / Indexe** 413

## Corrigendum / Rectificatif

By time you read this apology you will have already read Vol. 28, No. 3 2009, the Special Issue on the Canadian Longitudinal Study on Aging (CLSA). Missing from the Table of Contents was acknowledgement of Dr. Holly Tuokko, who was the guest editor for the special issue. Without the hard work and judgment of Dr. Tuokko, the CLSA special issue would never have appeared. I have nothing but praise and thanks for Dr. Tuokko's contribution to the special issue. This egregious oversight was completely my mistake and no one else is to blame. My heartfelt apology goes out to Dr. Tuokko.

Mark Rosenberg  
 Editor-in-Chief

Lorsque vous lisez ces excuses, vous aurez déjà lu le numéro spécial sur l'Étude longitudinale canadienne sur le vieillissement (vol. 28, no. 3, 2009). La table des matières manque la prise en compte de Dr. Holly Tuokko, rédactrice-en-chef invitée de ce numéro special. Cependant, sans le dur travail et le jugement de Dr. Holly Tuokko, le numero spécial d'ELCV ne serait jamais apparu. Je n'ai que des félicitations et remerciements pour la contribution de Dr. Tuokko a l'édition spéciale. Cette inadvertance grave était totalement mon erreur; personne d'autre n'est à blâmer. J'offre mes sincères excuses à Dr. Tuokko.

Mark Rosenberg  
 Rédacteur en chef